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سلام خدمت حضرت استاد: کلیپی که آدرسش را برای تان می فرستم این روز ها زیاد دیده می شود و

نقدی که خودم به این آهنگ دارم را هم خدمتتان می فرستم. لطف بفرماد شما هم نظرتان را

بفرستید که اعضای سایت و نیز بنده استفاده ببریم.

https://tnews.ir/news/073d94007791.html در باب کلیپ موسی الامل امروز که کل حزب االله

یک امام موسی صدر واحد شده است. چرا با حزن از او بگوم انگاری که با غروب موسی صدر خدای

موسی صدر هم در سرزمین موسی صدر غروب کرد، موسی صدر زنده یا شهید امروز در قهقه مستانه

افق تاریخی انقلاب اسلامی لحظه شماری می کند برای بازگشت ولایت االله بر کره ی خاکی ولایت

طاغوت به نفس نفس زدن افتاده است و قلوب مومنین شادتر از همیشه به افق نظاره می کند و رد

طلوع فجر را در طلوع فجر خمینی می جوید. امروز بیشتر از تمام دوران غیبت حضرت صاحب الزمان

(عج) به آرمان موسی صدر ها نزدیکیم و مگر نه اینکه آنها باز خواهند گشت و در رکاب صاحب الزمان

(عج) آرمانشان را معنا خواهند بخشید حالا که حزب االله در استقبال طلوعی ابدی از خورشید حقیقت

است چرا به سیاهی های شبی که می گذرد فکر کنیم؟ کاش همین کلیپ با همین موضوع امام موسی

صدر ساخته می شد. ولی همنوا با جان سرشار از فرحِ موسی صدر همراه با نت های حماسی و اشعار

ظفر نه اشعار شکست و سیاهی، خورشید را که نمی توان خاموش کرد، چرا اصرار داریم پلک هایمان را

ببندیم و در رثای پلک بسته اشک بریزیم؟ خورشید دیدنی تر است و اشک شوقش شیرین تر از اشک

تلخ بی تاریخی است. یا حق
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باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده آن کلیپ را به عنوان کاری که ما را متوجهی سرمایههای ارزشمند

تاریخی میکند عملی ارزشمند دیدم. موفق باشید


